
  OSTERØY KOMMUNE  

 

Møteprotokoll 

for 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
 

Møtedato: 17.09.2019 

Møtestad: Heradsstyresalen 

Møtetid: kl. 16.30 - kl. 17.10 

 

 

  
  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 

Knut Tormod Bruvik  Medlem 

Kåre Hagebø  Utvalsleiar 

Vidar Pedersen  Medlem 

Åse Olsnes  Nestleiar 

  
  

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle 

Aksel Låstad  Medlem 

Atle Eide  Medlem 

  

Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem 

Inge Johannes Reigstad  Atle Eide 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: Utvalssekretæren  
       
   

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

015/19 Godkjenning av innkalling og sakliste 

016/19 Godkjenning av møtebok 

017/19 Referatsaker og meldingar 

018/19 Forslag til val av medlemmer til rådet for menneske med nedsett funksjonsevne i ny 
valperiode 

  

  



 

 

015/19: Godkjenning av innkalling og sakliste 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

   

   

17.09.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Det var ikkje merknader til innkalling og sakliste. 
----------------------------------------------------- 
Innkalling og sakliste vart godkjend.  
 

RFF - 015/19 VEDTAK: 

Innkalling og sakliste vert godkjent. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

016/19: Godkjenning av møtebok 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Møteprotokoll frå 06.06.19 vert godkjend. 

   

   

17.09.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Det var ikkje merknader til utsend møteprotokoll frå 06.06.19.  
 
 

RFF - 016/19 VEDTAK: 

Møteprotokoll frå 06.06.19 vert godkjend. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

017/19: Referatsaker og meldingar 

 

Rådmannen sitt framlegg: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

   

   

17.09.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

AVRØYSTING 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke.  



 

 

 

RFF - 017/19 VEDTAK: 

"Referatsakene vert tekne til vitande." 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

018/19: Forslag til val av medlemmer til rådet for menneske med nedsett funksjonsevne i 

ny valperiode  

 

Rådmannen sitt framlegg: 

Rådmannen gjer ikkje framlegg.  

   

   

17.09.2019 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Rådet gjorde ikkje framlegg i saka.  
Brev om forslagsrett for oppnemning av kandidatar til rådet for menneske med nedsett 
funksjonsevene vil verte sendt ut til aktuelle lag og organisasjonar.  
 
 

RFF - 018/19 VEDTAK: 

Det vart ikkje gjort vedtak i saka.  

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Andre saker/ spørsmål  

Utvalssekretæren orienterte om svar på spørsmål frå rådet til administrasjonen.  

 

Skilting på parkeringsplass, Valestrand:  

Utvalssekretæren orienterte om at det er satt opp eit nytt skilt for parkering for handikappa på 

Valestrand. 

 

Familie- og omsorgssenteret: 

Spørsmål om utforming av dørterskel ved handikap-WC:   

Utvalssekretæren orienterte om at handikap-WC og dørterskelen er utforma etter forskrifta.  

 



 

 

Spørsmål om teleslynge i bygget:  

Utvalssekretæren orienterte om at det ikkje finst teleslynge i bygget, men at ein kan få utlevert eit 

høyresløyfeanlegg i resepsjonen. Rådet meiner at dette ikkje er eit tilstrekkeleg hjelpemiddel for alle 

høyrselshemma, og vil be om at kommunen snarast monterer teleslynge i møteromma. 

Utvalssekretæren skal følgje opp saka.  

 

Fotgjengarovergang ved Opro på Hauge:  

Rådet ønskjer å oppmode Statens vegevesen til å merke fotgjengarovergangen ved Opro på Hauge. 

Sidan det er mange menneske som ferdast på denne vegen, og mykje aktivitet i området, meiner 

rådet for menneske med nedsett funksjonsevne at det er behov for å merke fotgjengarovergangen 

her med skilt. Utvalssekretæren skal følgje opp saka, og syte for at oppmodinga vert send til Statens 

vegvesen.  

 

Neste møte i rådet  

I neste møte ønskjer rådet å få ei orientering om det pågåande arbeidet med kommunen sitt 

budsjett. Utvalssekretæren skal finne eit passande møtetidspunkt.  

Synfaring på Danielsen ungdomsskule: Rådet ønskjer å få kome på synfaring på det nye bygget til 

Danielsen ungdomsskule. Utvalssekretæren skal ta kontakt med skulen for å gjere ei avtale om dette.  

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Til å skrive under protokollen saman med utvalsleiar vart Åse Olsnes og Knut Tormod Bruvik valde.  

 

 

 

Lonevåg, 01.10.19  

 

 

 

Marie Koksvik Thorsen 

Utvalssekretær  

 

 

 

 

--------------------------------------           ----------------------------------------               ----------------------------------- 

Kåre Hagebø                                        Åse Olsnes                                                  Knut Tormod Bruvik  

utvalsleiar  
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